
Cēsu novada uzņēmēju forums notiks
25.novembrī

Kā  virstēmu izceļot  noturību,  25.novembrī  norisināsies  tradicionālais  Cēsu  novada
uzņēmēju forums. Forums šogad atkal notiks klātienē koncertzālē “Cēsis”. Tas sāksies
plkst.10.00  un  noslēgsies  ar  “Cēsu  novada  uzņēmēju  gada  balvas”  pasniegšanu
veiksmīgākajiem 2022.gada novada uzņēmējiem dažādās kategorijās.

Foruma vadmotīvs, noturība, šajā trauksmainajā laikā ir aktuāls jautājums ikvienam
sabiedrības  loceklim  neatkarīgi  no  nodarbošanās.  Runāsim  gan  par  mentālo  un
finansiālo noturību, gan noturību, stājoties pretī izaicinājumiem.

Šī gada forums atšķirsies no iepriekšējiem ar to, ka apmeklētāji lekcijas un diskusijas
vēros, sēžot pie galdiem, nevis skatītāju rindās. Šāda formāta priekšrocības ir lielāka
apmeklētāju  iesaiste  foruma  norisē,  iespēja  pārspriest  dzirdēto,  kā  arī  tīkloties
uzņēmēju  starpā.

Forumā aicinām piedalīties gan esošos, gan topošos uzņēmējus no Cēsu novada un
apkārtnes! Veiksmīgākai foruma norisei lūgums pieteikties ŠEIT.

Dienas  laikā  būs  iespēja  dzirdēt  vairākas  dažādu  jomu  ekspertu,  akadēmiķu  un
uzņēmēju  lekcijas  un  stāstus.  Cēsu  novada  uzņēmēju  paneļdiskusijā  runāsim  par
vienmēr aktuālo konkurētspējas uzturēšanu.

Pilna programma skatāma ŠEIT.

Foruma pirmo daļu “Kā stiprināt uzņēmumu noturību nestabilā makrovidē?” plkst.10.30

https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=rZ7C5JKvHE6pBKodjEAiKTHk2McNkwtGlsghGr2uyvZUQTY2R0gwMTJYTkUxNjlMSUpEVklIMUk5UC4u
https://www.cesis.lv/images/userfiles/CUF_2022_ML%282%29.pdf


sāks  Latvijas  Bankas  prezidents  Mārtiņš  Kazāks  ar  tēmu  “Latvijas,  eirozonas  un
globālās ekonomikas norises – kas tālāk?”

Pēc tam, plkst.11.15, RTU zinātņu prorektors, profesors inženierzinātnēs Tālis Juhna
stāstīs par ilgtermiņa ekonomikas izaugsmi veicinošiem universitāšu un uzņēmumu
sadarbības modeļiem.

No plkst.13.40 foruma otrajā daļā “Noturības stiprināšana individuālā un uzņēmuma
līmenī” uzņēmējs un politiķis Uldis Pīlēns Cēsu novada uzņēmējiem stāstīs, kā strādāt
un pilnveidoties pārmaiņu laikos. Plkst.14.10 meklēsim “Qi” (ch’i), jeb lūkosim, kāda ir
augstskolas  un  uzņēmumu noturības  formula.  Par  šo  stāstīs  uzņēmēja,  Vidzemes
augstskolas ilgtspējīgas būvniecības virziena vadītāja Gunita Kuļikovska-Ķiesnere.

Plkst.15.00 forumā norisināsies  Cēsu novada uzņēmēju  paneļdiskusija  “Uzņēmumu
noturība un konkurētspēja nozarē”, kurā piedalīsies biedrības “Greenfest” vadītājs, zaļā
dzīvesveida  popularizētājs  un  Līgatnes  papīrfabrikas  īpašnieks  Edgars  Ricevs,
uzņēmumu stratēģiskais  un vadības konsultants Jānis  Kļaviņš,  ģimenes uzņēmuma
“Maizes māja” virzītāja Kristīna Sprūdža, RTU Būvniecības inženierzinātņu profesors
Tālis Juhna, kā arī uzņēmēja Santa Anča. Diskusiju vadīs Cēsu digitālā centra pārstāvis
Aleksandrs Ļubinskis.

Pēc spraigām diskusijām atgriezīsimies pie iekšējās noturības. Ziemeļeiropas mentālās
veselības centra ārste un profesore Gunta Ancāne plkst.16.00 stāstīs, kā būt efektīvam
un vēl efektīvākam savā biznesā.

Forums  tradicionāli  tiks  noslēgts  neformālākā  gaisotnē,  pasniedzot  Cēsu  novada
uzņēmēju  balvas  vairākās  kategorijās,  iepazīstot  ražīgākos,  eksportspējīgākos,
radošākos  uzņēmējus,  arī  debitantus  uzņēmējdarbībā.

Pēc  foruma  oficiālās  daļas  aicinām  turpināt  svinēt  uzņēmēju  svētkus  mākslas  telpā
“Mala”,  kur  norisināsies  šī  gada  foruma  uzņēmēju  ballīte.

Pasākumu organizē Cēsu novada pašvaldība.


